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ZAPYTANIE 

w sprawie sygnalizacji świetlnej na przystanku tramwajowym „os. Lecha” 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie, 

 Na przystanku tramwajowym „os. Lecha” funkcjonuje sygnalizacja świetlna dla 
pieszych i rowerzystów. Niestety jest ona stosunkowo źle zsynchronizowana, bardzo długo 
oczekuje się na zapalenie zielonego światła, mimo braku nadjeżdżających tramwajów. 
Powoduje to niepotrzebną irytację pieszych oraz nagminne ich przechodzenie na czerwonym 
świetle. Czy  istnieje możliwość lepszego zsynchronizowania świateł, aby szybciej zapalało 
się zielone światło? Czy w razie braku możliwość zmiany synchronizacji istnieje sposobność 
likwidacji sygnalizacji świetlnej w tym miejscu? 

  

 

Z wyrazami szacunku, 

/ - / Wojciech Chudy 


